
Finspångs AIK Friidrott 

Box 15, 612 21  Finspång 

Besöksadress: Grosvads Idrottsplats - Grosvadsvägen 5 

E-postadress: finspangfriidrott@gmail.com 
 

 

Protokoll ordinarie styrelsemöte i Finspångs AIK Friidrott.  

Datum och tid: 2022-08-15 kl. 20.00 Plats: Messenger, digitalt möte   

Mötesdeltagare; Viktoria, Nina, Robert, Stefan, Daphne, Anders O  

 

Ordinarie styrelsemöte 

1. Mötets öppnande 

Nina öppnar mötet 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes, tillägg 

3. Val av justerare 

Nina och Robert 

4. Genomgång av föregående protokoll 

Inget att anmärka om föregående protokoll 

5. Ekonomi -rapport på läget från kassör 

a.) Ingen uppdatering, allt är fakturerat och ungdomarna har fått sina löner och inget 

speciellt som ligger och väntar.  

Inget arrangemangsbidrag är sökt, vi kommer att söka för Dagslägret och 

Grosvadskampen nu när vi klargjort hur det skulle göras. Ansvarig Nina 

Lägret på Öland finns även bidrag att söka för, Ansvarig Viktoria 

b.) Från Rotary har det inkommit ett mejl, och de kommer att lägga ned sin 

verksamhet i Finspång, och det finns pengar att ansöka om. Förslagsvis 

träningsutrustning som behöver införskaffas. Ansvarig Nina 

6. Kraftloppet -information 

Det löper på enligt plan, funktionärer saknas.  

Det har gjorts test på tidtagningsfunktionen och utföll till belåtenhet. 

Tyvärr har det bara inkommit 15 lag, så skulle behövas mycket mera lag. Tidigare har 

det varit runt 50 - 60 lag har det varit tidigare, men återstår rätt många dagar så 

förhoppningsvis inkommer det några flera. 

Kolla med ungdomarna om de kan ställa upp som funktionärer under tävlingen. 

Ansvarig Anders O 
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7. Grosvadskampen -information 

a. Det mesta är under kontroll, saknas även här funktionärer. Anders kollar med 

föräldrar Inköp för att komplettera utrustning. Styrelsen bifaller begäran. 

b. Det behövs några små resultattävlingar (22/8, 29/8, 31/8) för att genrepa inför 

Grosvadskampen så att funktionärer, måltornet, starter, löpledare, grenledare vet 

vad de ska göra.  

Vi kommer att använda webatletics som plattform under tävlingarna, men behöver 

testas. 

8. Träningar/tränare/träningstider -diskussionspunkt 

Information angående träningsgrupp. Det har bestämts att en messengergrupp 

skapas för att underlätta informationsflödet 

- Daphne tar hand gröngrupp och Stina tar hand om gulgrupp. 

- Ett förslag med Information till nytillkomna barn, där de kan välja grupper lite efter 

behov, men att det ska finnas en introduktionsgrupp, så att barnen ska få en 

gemensam plattform att stå på. 

- 5-6 åringar ska välkomnas är ett förslag, för att bygga långsiktigt. 

- Sätta upp anslag för att fylla på med flera 10 åringar och något äldre 

- Anders informerade om träningstider, måndagar kommer vi ha 17-19 aluceum 

På onsdagar 16:30-18:30 Bergska skola bokat och klart, Anders stämmer av med 

Freddy och Patrik. 

9. Grosvads IP: förråd och arenan -information 

Information angående förrådet, Lizzy och Anders har diskuterat en lösning. 

Förrådsplaceringen är ett problem, som vi behöver ta och fundera på. 

Anders tar kontakt med föreningar som är i anslutning till banan. 

Det har provats att kasta slägga, men vaktmästaren är inte helt nöjda med det. 

Ett problem är att vaktmästarna svänger ut på löparbanorna när de klipper gräset, 

och får till följd att det är drivor av gräs på löparbanorna. 

Gånggrinden in till Grosvad på högersida är alltid låst, vilket är väldigt konstigt. 

Anders kollar med Vaktmästarna. Ansvarig Anders O 

10. Uppföljning arrangemang 

Sportiscamp gick bra, nya ledare och funkade bra i sin roll.  

Daglägret gick bra, alla kom inte som var anmälda. Men fyllde på med flera och blev 

25 barn.  

8 ledare var engagerade och det blev ett litet generationsskifte bland ledarna. 

  



11. Övriga frågor  

a.) Information Erik Junsten Finspång Innebandy ringde upp mig för några veckor sen 

om att ha en brukargrupp angående innetider för främst Grosvad med Innebandy, 

Handboll och Friidrott. 

b.) Kort info om seriematchen i Olofström som gick igår 13/8. Även en fråga från mig 

om eventuell sponsring från FAIK för resa, logi och medhavd mat. Kan kanske sökas 

lite bidrag från SFIF som Återstartsstöd. Skickar även här info imorgon.  

Kostnad är 4000 kr för logi och mat. Blev väldigt lyckat och  4 av 5 lag i både herr och 

dam. 

c.) Lite information också om släggkastning på A-plan. Ska träffa vaktmästare Pontus 

Gustafsson imorgon kl 14 för att prata igenom saken på ett förhoppningsvis 

konstruktivt sätt. 

d.) 11 vuxna och 11 barn hjälpte till på SM och kommer ge en intäkt på 10 000kr 

 

12. Nästa möte 

12/9 kl 20:00 messengermöte. 

 

13. Mötets avslutande  

 

Vid protokollet Stefan Gustafsson 

 

Justerare 

 

…………………………………………………………       …………………………………………………………………… 

 


